



ជំនាវឲ្យស្រីសេរីសនិយោជិត

គ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ មហានគរ ម.ក គឺជាគ្រឹះស្ថានឯកជន ដែលផ្តល់ជូននូវសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុដល់ប្រជាជនកម្ពុជា ជាមួយនឹងតំបន់ប្រតិបត្តិការទូទាំង ២៥ខេត្តក្រុង និងរាជធានី ដើម្បីចូលរួមចំណែកក្នុងការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមជាតិ ។ ឆ្លើយតបទៅនឹងការរីកចម្រើនជាបន្តបន្ទាប់ គ្រឹះស្ថានត្រូវការជ្រើសរើស **មន្ត្រីទំនាក់ទំនង (Relationship Officer)** ចំនួន **១៥ នាក់** សម្រាប់បម្រើការងារនៅគ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ មហានគរ ម.ក។

តួនាទី និងភារកិច្ចទទួលខុសត្រូវ	លក្ខខណ្ឌនៃការជ្រើសរើស
<ul style="list-style-type: none"> - សិក្សា និង វាយតម្លៃ តំបន់ ប្រតិបត្តិការថ្មី និង ចាស់ (ឃុំ ភូមិ)។ - ធ្វើការផ្សព្វផ្សាយ ផលិតផលឥណទាន ប្រាក់បញ្ញើសន្សំ និង សេវាកម្ម របស់ស្ថាប័ន។ - វាយតម្លៃអតិថិជន ដែលស្នើសុំខ្ចីប្រាក់ វាយតម្លៃ អត្តចរិត មុខរបរ ទ្រព្យសម្បត្តិ និង ប្រកាសណែនាំ ...។ - ត្រួតពិនិត្យជាប្រចាំថ្ងៃនូវបញ្ជីសងប្រាក់ បញ្ជីខកខានសងប្រាក់របស់អតិថិជន - ពន្យល់អតិថិជនពីការសងប្រាក់ អាចអនុវត្តបានការិយាល័យសាខាគ្រឹះស្ថាន ឬ តាមរយៈនិយោជិត និងភ្នាក់ងារសហការ - រៀបចំសាច់ប្រាក់ដែលប្រមូលពីអតិថិជនតាមប្រភេទជាប្រចាំ និងជំរះបញ្ជីជាមួយមន្ត្រីប្រតិបត្តិការ - ពិនិត្យមើលក្រដាសប្រាក់អោយបានត្រឹមត្រូវ ជៀសវាងក្រដាសប្រាក់ក្លែងក្លាយ - ធ្វើរបាយការណ៍បូកសរុបការអនុវត្តផែនការ(ការផ្តល់ប្រាក់កម្ចី និងសន្សំ) និងលទ្ធផលការងារប្រចាំខែ ប្រចាំសប្តាហ៍។ 	<ul style="list-style-type: none"> - កម្រិតវប្បធម៌ចាប់ពីនិស្សិតឆ្នាំទី១ ឡើងទៅ ពាក់ព័ន្ធនឹងធនាគារ ទីផ្សារ សេដ្ឋកិច្ច ឬជំនាញពាក់ព័ន្ធ។ - យ៉ាងតិចមានបទពិសោធន៍ ១ឆ្នាំទាក់ទងនឹងមុខតំណែង។ - មានចំណេះដឹងខាងផ្នែកបច្ចេកទេសដូចជា Ms. Word, Excel, Powerpoint, Email។ - មានទំនាក់ទំនងល្អគ្រប់មជ្ឈដ្ឋានពាក់ព័ន្ធ និងបង្កើនភាពទុកចិត្ត។ - មានភាពស្មោះត្រង់ សុខភាពល្អ មានឆន្ទៈខ្ពស់ចំពោះការងារ មានភាពអត់ធ្មត់។

អត្ថប្រយោជន៍ទទួលបាន

<ul style="list-style-type: none"> - ប្រាក់បៀវត្សខ្ពស់ និងប្រកួតប្រជែងជាមួយទីផ្សារការងារបច្ចុប្បន្ន - ប្រាក់ជួលម៉ូតូ និងឧបត្ថម្ភសាំងប្រចាំខែ - ប្រាក់រង្វាន់លើកទឹកចិត្តប្រចាំខែ - វិភាជន៍ប្រាក់ចំណេញប្រចាំឆ្នាំ - ប្រាក់ឧបត្ថម្ភលើការសិក្សាជំនាញ - ការបណ្តុះបណ្តាលជំនាញបន្ថែម - ប្រាក់ឧបត្ថម្ភតំបន់ - ប្រាក់ឧបត្ថម្ភលំហែមាតុភាព - ប្រាក់ឧបត្ថម្ភបេសកកម្មក្នុង និងក្រៅប្រទេស - ប្រាក់ឧបត្ថម្ភមុខតំណែង 	<ul style="list-style-type: none"> - ប្រាក់បុព្វលាភសម្រាប់បុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណី និងបុណ្យភ្ជុំបិណ្ឌ - ប្រាក់រំលឹកអតីតភាពការងារ - ប្រាក់កម្ចីបុគ្គលិកក្នុងអត្រាការប្រាក់សមរម្យ - ធានារ៉ាប់រងលើហានិភ័យការងារ - ការតម្លើងប្រាក់បៀវត្សប្រចាំឆ្នាំ - ធានារ៉ាប់រងលើសេវាថែទាំសុខភាព និងហានិភ័យការងារ - ធានារ៉ាប់រងលើអាយុជីវិត - ប្រាក់សោហ៊ុយធ្វើដំណើរ - អត្ថប្រយោជន៍ផ្សេងៗជាច្រើនទៀត តាមគោលការណ៍កំណត់
--	---

ឯកសារភ្ជាប់ និងការទំនាក់ទំនង

ពាក្យសុំបម្រើការងារចែកជូនដោយ **អ៊ីមែល** នៅការិយាល័យកណ្តាល គ្រប់បណ្តាសាខាទូទាំងខេត្តក្រុង និងគោរមទំព័ររបស់គ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ មហានគរ ម.ក ដោយភ្ជាប់មកជាមួយនូវឯកសារថតចម្លងដូចជា៖ **សញ្ញាបត្រ, អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ, សៀវភៅគ្រួសារ ឬ សៀវភៅស្នាក់នៅ ប័ណ្ណ-លើកបរ និងលិខិតបញ្ជាក់ផ្សេងៗ ។**

ការិយាល័យកណ្តាល ៖ អគារលេខ២៤ មហាវិថីយុទ្ធពលខេមរាក្សមិន្ទ(២៧១) សង្កាត់ទឹកថ្លា ខណ្ឌសែនសុខ រាជធានីភ្នំពេញ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ។

Telephone/Telegram: 087 999 291/ 87 999 221 ឬ E-mail: recruitment@mohanokor.com

គេហទំព័រ ៖ www.mohanokor.com , គេហទំព័រសង្គម (Facebook) ៖ [Mohanokor Microfinance Institution Plc.](https://www.facebook.com/Mohanokor)

សូមអរគុណ!